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展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K2 K3

學年 年級

活動名稱

參觀生命園

活動目標

 認識農業耕種

 學習除草、鬆土、播種、淋水等基本農務技能

 培養幼兒良好的品格，如珍惜食物

活動簡介

幼兒透過參觀生命園活動，親身體驗成為綠色小農夫的樂趣。在這個過程中，幼兒學習了除

草、鬆土、播種和淋水等基本農務，這有助於培養他們良好的品格，如愛心、專注和珍惜。他

們還在活動中體驗了採摘新鮮蔬菜的樂趣，共同感受大自然的奇妙。

活動記錄（例如︰兒童作品 /活動的照片 /影音）
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展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K2 K3

Year Grade

Event Name
Visit Life Garden

Activity Goal
1. Understanding agricultural farming

2. Learning basic farming skills such as weeding, loosening the soil, sowing, and watering

3. Cultivate good character in children, such as appreciating the value of food

Activity Introduction
Through visiting the Life Garden activity, children experience the joy of becoming little green farmers.
In this process, they learn basic farming tasks such as weeding, loosening soil, sowing seeds, and
watering, which helps cultivate positive traits like love, focus, and appreciation. They also enjoy the
experience of harvesting fresh vegetables, collectively feeling the wonders of nature.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Work/Events)


